
Saksprotokoll i fylkeseldrerådet -  08.12.2020 
 
Harald Ekroll sette fram slikt forslag: 

 
«Fylkeseldrerådet i Vestland har sett på planen og er tilfreds med at eldrerådet i Bergen 
kommune har vore representert både i plan- og arbeidsgruppe. 
 
Rådet ser på planen som eit godt verktøy for å utvikle pleie- og omsorgstenester til eldre i 
kommunen. 
 
Vi registrer at det skal settast av 32 demensplassar. Vi er likevel i tvil om dette er 
tilstrekkeleg i forhold dei prognosane som vert sett for auke av denne sjukdommen. 
 
Med ein vesentleg auke i gruppa av personar godt over 90 år er det grunn til å tru at 
sjukdomsbildet for desse, på slutten av levetida, vil bli meir utfordrande og samansett. Vi 
trur det er viktig å ha ein god plan for vidareutdanning av tilsette for å møte utfordringane. 
 
Vi ser svært positivt på at ein planmessig vil auke deltid til meir heiltid, og at 
heiltidskulturen skal vere førande. 
 
Vi er opptekne av at velferdsteknologi vert teken i bruk på brukarane sine premissar. 
Brukarane må høyrast og det må leggast avgjerande vekt på deira syn. 
 
Det verkar som ein legg opp til ein god utbyggingsstrategi. Ein må fase ut alle tosengsrom, 
slik at alle kan få enkeltrom. 
 
Alle undersøkingar og «leve heile livet»-strategien viser at kjøkken på institusjonane er det 
beste for å kunne få opp matlysta og ein god matkultur. Rådet meiner at det bør vere eit 
prioritert område å få kjøkkenet attende til institusjonane. 
 
Vi registrer med tilfredsheit at ein tek erfaringane med covid-19 med seg i 
sjukeplanlegginga og at ein satsar på å styrke ergo- og fysioterapitenester til brukarane.» 

 
 
Avrøysting 
 
Ekroll sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
 
Vedtak 
 
Fylkeseldrerådet i Vestland har sett på planen og er tilfreds med at eldrerådet i Bergen kommune 
har vore representert både i plan- og arbeidsgruppe. 
 
Rådet ser på planen som eit godt verktøy for å utvikle pleie- og omsorgstenester til eldre i 
kommunen. 
 
Vi registrer at det skal settast av 32 demensplassar. Vi er likevel i tvil om dette er tilstrekkeleg i 
forhold dei prognosane som vert sett for auke av denne sjukdommen. 
 
Med ein vesentleg auke i gruppa av personar godt over 90 år er det grunn til å tru at 
sjukdomsbildet for desse, på slutten av levetida, vil bli meir utfordrande og samansett. Vi trur det er 
viktig å ha ein god plan for vidareutdanning av tilsette for å møte utfordringane. 
 
Vi ser svært positivt på at ein planmessig vil auke deltid til meir heiltid, og at heiltidskulturen skal 
vere førande. 
 
Vi er opptekne av at velferdsteknologi vert teken i bruk på brukarane sine premissar. Brukarane 
må høyrast og det må leggast avgjerande vekt på deira syn. 
 



Det verkar som ein legg opp til ein god utbyggingsstrategi. Ein må fase ut alle tosengsrom, slik at 
alle kan få enkeltrom. 
 
Alle undersøkingar og «leve heile livet»-strategien viser at kjøkken på institusjonane er det beste 
for å kunne få opp matlysta og ein god matkultur. Rådet meiner at det bør vere eit prioritert område 
å få kjøkkenet attende til institusjonane. 
 
Vi registrer med tilfredsheit at ein tek erfaringane med covid-19 med seg i sjukeplanlegginga og at 
ein satsar på å styrke ergo- og fysioterapitenester til brukarane 
 
 


